
Bestyrelsesmøde nr. 4 torsdag d. 08/07 2021 kl. 16:30 i klubben. 
 
Hvor:   Klublokalet 
Deltagere:  Torben Snowman, Morten Hansen, Gitte Bille, Per Lunderød. 
Afbud:  Flemming Christiansen 
 
REFERAT 
 

1. Formanden 

• Opfordring fra DGI til aktiviteter i sommerferien (uge 27-30). Vi har valgt ikke at 
udbyde aktiviteter, da vi ikke har ressourcer hertil. 

• Rengøring i klubbens lokaler aktiveres igen efter sommerferien (toiletter hver 
uge, resten hver 14. dag. Men spinningslokaler først fra 1. oktober) 

• Erhverv/Offentligt initiativ fra kommunen 1 gang måneden. Torben Møller 
Hansen/Halsnæs Kommune har ringet og spurgt, om vi vil stille med 
hjælpeguider til dette (2 gange resten af 2021). Dette giver vi tilsagn om (1-3 per 
gang). 

• DGI har tilbudt os et hjertestarterkursus. Vi har takket ja, og det vil blive tilstræbt 
afholdt i november. 
 

2. Genåbning (fra genåbningsrammeaftalen)  
Juni 14: 

  Krav om coronpas ophæves for forenings- og fritidsaktiviteter.  
  Juli 15: 
  Hvor gæster i det væsentlige sidder ned, ophæves arealkrav og afstandsanbefalinger 
  August 1: 
  Krav og coronapas ophæves for Indendørs idrætsaktivitter. 

 
Det betyder 

• Klublokalet kan fra 15. juli igen benyttes som mødested inden vi cykler. 

• Tirsdagsfrokost kan gennemføres uden krav om coronapas 

• Styrketræning og spinning kan benyttes allerede nu med gyldigt coronapas og 
fra 1. august uden restriktioner. 

Hjemmesiden opdateres med de nye regler 
 

3. Økonomi og administration 

• Regnskab må vente til næste gang, da Flemming er på sommerferie 

• Eventuelt skift af Klubmodul til Zakobo. Bestyrelsen besluttede at vente til 2022 
med genovervejelser, idet der ikke er ressourcer til arbejdet. Selvom vi kan købe 
os fra det meste, vil der altid være en del arbejde tilbage til bestyrelsen.  

 
4. Nye spinningscykler/e-cykling 

• Klubben har modtaget tilsagn om 240.000 fra kommunen. 
o Pengene skal være brugt i 2021 
o Vi skal sørge for, at lokalerne er godkendt til formålet og at udsugning er 

tilfredsstillende. 
o Bestyrelsen besluttede at disponere allerede nu for køb af cykler samt 

etablering af el og internet. Samlet 320.000 kr. I værste fald er vores 
risiko 80.000 kr, hvis vi ikke får supplerende fondsmidler. 

o Der er reserveret 14 cykler hos pulsure.dk 280.000 



o Vi søger snarest fonde som Nordeafonden/Sydbank/Augustinusfonden/ 
DIF+DGI anlægspulje. Vi vil formentlig ikke kunne nå at få fondsstøtte før 
projektet igangsættes. 

o Torben kontakter DCU-konsulent med henblik på møde om e-cykling 
generelt og specifikt. Torben, Gitte og Lars Jakobsen deltager. 

o Det besluttedes, at de 14 ’gamle’ spinningcykler udbydes til klubbens 
medlemmer til en pris af 500 kr per stk. Alle kan byde ind og så beslutter 
bestyrelsen, hvem der får lov at købe, hvis flere end 14 er interesserede.  
 

5. Jubilæum 

• Der har været fin dækning i lokalpressen og på sociale medier. Det er 
bestyrelsens vurdering, at dagen forløb rigtig godt og at alle tilstedeværende 
havde en god dag. Der deltog over 60 til cykling og omkring 90 deltog i selve 
jubilæet. 

• Det var en stor glæde at blive udnævnt til Årets forening. Checken på 5.000 kr 
er kærkommen til e-cyklingsprojektet. 

• Samlet udgift forventes ikke at være over 20.000 

• De 3 æresmedlemmer tilbydes selvfølgelig kontingentfrihed. 

• Stor tak til Peder P/Smeden i Kregme, som har flækket cykelstativer sammen til 
os. 

• Torben skriver til Tisvilde Hegns Sporlaug og spørger om, hvor mange penge 
der er indgået som følge af jubilæet (gæster blev opfordret til at støtte Tisvilde 
Hegns Sporlaug i stedet for at komme med gaver til klubben). Vi ved med 
sikkerhed, at Halsnæs Kommune har overført kr. 1.000 og DGI kr. 500 

• Torben sender takkebreve til enkelte nøglepersoner. 

• Torben har udarbejdet oversigt over bestyrelsen siden starten. Der laves 
oversigt med lidt tekst til hjemmesiden i løbet af efteråret.  
 
 

6. Tri-afdelingen 

• Klubmesterskab afholdt med Maise Thrue og Morten Chr. Hansen som vindere.  

• Ellers er de sædvanlige sommeraktiviteter i gang – løbetræning tirsdag og 
svømmetræning lørdag. 

 
 

7. Cykelaktiviteter 

• Spinning og styrketræning 
o Se punkt 2 

 

• Træning udendørs 
o Se punkt 2 

 

• Udlandsture 
o Bestyrelsen gør igen opmærksom på turen til området omkring 

Gardasøen 21/8-28/8 med Bike Italia. Der er stadig ledige pladser. 
 

o På GF blev spurgt om interesse for en udlandstur i sep/okt. Der var 
meget lille interesse, hvorfor det er op til medlemmerne selv at overveje 
en tur. Og hvis man gør det, så opfordres man til at slå den op på 
facebook, så andre interesserede kan deltage. 

 

• Motionscykelløb 



o Holdløb 10. august i Holbæk. Foreløbig er 2 FMC-hold og 1 Tri-hold 
tilmeldt. 

o Sjælland Rundt/på tværs. Vi prøver at lave en fællestur med 
bustransport, hvis muligt. Buskørsel med Sjælland Rundt holdet først, så 
tilbage og hente Sjælland på tværs holdet. Fælles bustransport hjem. Vi 
undersøger buspriser og herunder hvor mange cykler bussen kan have 
med. Per kontakter Køge Cykelring og Rie kontakter Meløse Bus. 
Herefter opslag på facebook (med den løsning, som nu kan lade sig 
gøre).  
 

8. Trænergruppen 

• Opfordres til at mødes og organisere træning for de hold, som skal køre holdløb 
10. august og for andre interesserede medlemmer. 

 
 

9. Stålmanden Søndag den 5. september 

• Der er dialog med DGI om T1 området, løbe- og cyklruten. DGI konsulent har 
været med på rundvisning af både løbe- og cykelrute.  

 
 

10. WEB-shop/tøj 

• Klubtøjet er lige på trapperne (sendt til Flemming) og vil blive lagt i klubben og er 
som sædvanligt pakket med navn. Opslag på facebook 

• Caps fik vi lige i tide til jubilæet. Stor succes. De der har bestilt, men endnu ikke 
afhentet er blevet opfordret til at hente i klubben. 

 
11. Næste møder 

• Torsdag 12. august kl. 16:00  
o fortrinsvis ad Stålmanden og e-cyklingsprojektet 

• Mandag 13. september kl. 16:00 
o afslutning udendørs (2. oktober planlægges) 
o vinterforedrag 


